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5393 Sayıh Belediye Yısasının 2O.maddesi uyannca OCAK 2025 Olağan Meclis Toplanhsı
07.01.2025 tarihinde tek oturum halinde toplanmıştır. 07.01.2025 tarihli Meclis Toplantısına
Belediye Meclis Üyebrinden Sayın Mehmet YAMAN katılmamrş olup, geri kalan tüm Betediye
Meclis Üyeterin in hazır bulunduklan

2025 OCAK oLAĞAıt MF,.CLİSİ

BİROL ARSLAN: Evet2025 yılı ocak ayı meclis toplantımızı açıyorum. Bugtin hastalığı dolayısıyla
araırıızdaolmalran Sayın Mehmet YAMAN mazeretbildirdi. Mehmet abiye de buradan geçmiş olsun
diyorum. Bu dönem bu ara herkes çok ağır grip atlatıyor. Mehmet Bey de gribi bayağı ağır, şiddetli
atlatıyor. O'na da buradan geçmiş olsuı diyoruz. Evet Mehmet Bey'in mazeretinin kabulünü
oy|arıruzasunuyorum, kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekktir ederim. Değerli meclis
üyeleri aralık ayı olağan mçclis toplantımıan konuşma tutanakları ve meclis kararlan kurumsal e-posta
aüeslerinize gönderildi. Tutarıaklarda maddi ya da herhangi bir hata var mı? Eğer yoksa futanakları
okundu olarak kabul edelim mi? cHp Grubu kabul edelim, Akp clnıbu kabul edelim. o halde
futanakların okundu olarak kabulilnü oylannıza sunuyonım, kabul edenler? Oy birliği ile kabul
edilmiştir, teşekkiir ederim. Evet giindemimizi okumak üzere sözü katip üyemiz Sayın Duygu ÜNAL'a
bırakıyorum

DIIYGU tıNaı : cÜrN»pııı :

l. Denetim Komisyonu oluşturulmasr hususunun görüşülmesi,
2. Belediyemiz Meclisinin2D25 yılı tatil ayının belirlenmesi hususunun görüşülrnesi,
3. Belediyemiz Meclisinin 04.12.2024 ta.t',h ve 20241116 sayılı karan ile İmar ve Bayındırlık

Komisyontına sevk edilen, 550 ada 6 parsel, 506 ada 2 parsel, 557 ada l parsel, 6931 parselde
kayıtlı taşınmazlara ilişkin l/5000 ölçekli Nazım İmar Plan. Değişikliğine, Çanakkale
Valiliği'nin talebi iizerine Çanakkale 2.Ldare Mükemesinde açılan davaların görüşülmesi,

4. Beledİyemiz Meclisinin 04.12.2024 tnrih ve 2024l|17 sayılİ kararı ile İmar ve Bayındırlık
Komisyonuna sevk edilen, 550 ada 6 parsel, 506 ada 2 parsel, 557 ada 1 parsel,_ 693l paıselde
kayıtlı taşınmazlara ilişkin 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Plan Değişikliğine, Çanakkale
Valiliği'nin talebi iizerine Çanakkale 2.İdareM,ükernesinde açılan davaların görüşülmesi,

5. Belediyemiz Meclisinin 04.12.2024 taflh ve 2024lll8 sayılr karan ile İmar ve Bayındırlık
Komisyonuna sevk edilen, Kepez Cumhuriyet Matıallesi, Ada: 253, Parsel: 2, 3'de kayıtlı
taşınmaza.ilişkin l/5000 ölçekli Naam İmar Planı ve I/l000 ölçekli Uygulama İmarPlanı
Değişikliğine, Çanakkale l.İdaıe Matıkemesi'nin 25.10.2024 tarih ve E: 20241958, K:
2024 l I 43 0 say1)*Xararı
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6. BetediyemizMeclisinin 06.1 I.2024tarih ve 2024lllO sayılı karan ile onaylanan't/l000 ölçekli
Uygulama İmar Plan Değişikliğlne;:mülkiyet sa}ıiplerinden İbrahim ,ÖNİPR'in aslu sİiresi
içerisinde, t55290 numaralr dilekçesi yaptığı itiraz hususunun görüşülmesi,

7.Meclisüyelerihuzurhakkıücretlerininbelirtennıesi,-hususunungörüşü[mesi,-
8. Geçici işçi vize teklif cetvelleri hususunun görüşülmesi,
g. 2025 yılı için sözleşmeli personellerin ücretlerinin belirlenmesi hususurıun görüşülmesi,
lO. Boş kadro ve derece değişi'kliği hususunun görüşülmesii ' ,' , , - , . ',

l l. Memur dolu kadro ve derece değişikliği hususunuı görüşülmesi,

13, Kepöz Belediyesi Kültüf ve Sosyal İşler Müdiirlüğü Görev, Yetki ve Çalışma Yönetmeliğinin
yeniden dtizenlenmesi hususunun görüşülmesi,

l+. Belediyemiz Meclisinin 2025 Yılı Şubat ayında yapacağ toplantı tarihinin görüşiilmesi,
l5. Kapanış.

DAWT YALÇIN: Önerge bir,, B_elediyemizin Meclisinin 06.1I.2024 tarih ve 2024/98 sayılı kararı
ile, Mülkiyeti Belediyemize ait Pafta H\6CIIA2D,0 ada 6380 parselde (yenisi 557 ada l parsel),
Pafta Hl6CI)A2A 506 ada 2 parsel ve Pafta Hl6Cl4D4C 550 ada 6 parselde kayıtlı taşınmazlann
satışlannın yapılabilmesi, kat karşılığı verilebilmesi ve/veya gelir paylaşımı usulü ile
değerlendirilebilmesi için Belediye Başkanına ve Belediye Enctimenine yetki verilmiş olup, bahse
konu yetkinin ve 06.11.2024 tarih ve 2024lg8 sayılı kararırun iptal edilmesi hususunun Sayın Meclis
Heyetince gört§ülerek gerekli meclis karannın alınmasıru teklif ederim. 07.01 .2025,Burçin SOYSAL,

!-

BİROL ARSLAN: Önerge birin gtindemimize alrnmasını oylarınıza srınuyonım. Kabul edenler? Oy
birliği ile kabul edilmiştir. Önerge iki.

, DAY_UT YALÇIN: Önerge iki, Belediyeıniz hizmetlerinin yiiriitülmesiııdç karşılıklı işbirliği yaparak
ekonomik ve sosy,al ilişkileri geliştirnek amacıyla ktllttlr,:sanat ve.spor'gibİ alanlarda fajiyet ve
projeler gerçekleştirmek ayrıca Belediyemiz ihtiyaçlan doğrulfusunda karşılıklı aıaç, gereç, malzeme
yaıdımlarının yapılması ve Beldemizin Çanakkalç Boğazına 5.500 metie uzunluğunda kıyı şeridi
bulunan önemli bir sosyo:külttirel alana sahip olması göz öntinde bulundurularak tantımırun yapılması
adına karşılıklı yardımların yapılması için Kuzey Krbns Türk Cumburiyeti,((KTC) Lapta-Alsancak-
Çamlıbel Belediyesi ile kardeş şehir olunması planlanmaktadır. Bu itibarla 5393 sayılı Belediye
Kanununun 18'nci maddesinin "p" bendi ve 74'tincü maddesi hiiktimlerince Kuzey Kıbns Ttirk
Cumhuriyeti (KKTC) Lapta-Alsancak-Çamhbel Belediyesi ile kardeş şehir ilişkisinin kurulmaslna,
Lapta-Alsancak-Çamlıbel Bel'ediyesi İle ultlslararası hukuk eerçÖvesinde her ttirlü iş birliği protokolü
imzalurr1aya, konu ile ilgili ttiın iş ve işlemleri yapmak iizere Belediye Başlianına yetki verilmesi
hususunun Sayın Meclis Heyetince göri§ülerek gerçkli kararın alınmasını arz ve teklif ederim.
07.01.20 

.25, 
Birol ARSLAN, Belediye Başkanı.

nİROl, ARSLAN: Evet önerge ikinin günderne alınmasıru oylannrza sunuyorum, kabul edenler? Oy
birliği ile kabul edilmiştir, teşekkiir ederim. Önerge üç.

DAWT YALÇIN: Önergg üç, 5391 Sayılı BelediyelKanunuhun ğ8: maddesi]e bendinde ilnelediye

ve Bağlı Kuruluşlan ile bunların sermayesinin ytizde ellişinden fazlasına sahip ol4uklan şirketler, en
son kesinleşmiş 2l3 Sayılı Vergi Usul
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değerleme oranıyla artırılan miktann yılı içinde toplam ytizde onınu geçmeyen iç borçlanmayı
Belediye Meclisinin karan ile yapabilir hiikmü yer almaktadır.

İlglli kanun hükmü doğulfusunda Belediyemizin yeni yapacağı yatınm ve ödemelerin
finansmanında kullanılmak amacı ile; en uygun kedi teklifini veren bankadan 20.000.000,00TL (yirmi
milyon) nakdi kredi kullanılmasına izin verilmesi, kullarulacak nakdi kredi işlemlerini ytlrütmek için
gerekli ttim yetkilerin Belediye Başkanı Birol ARSLAN' a yetki v.erilmesi hususunda meclisimizce
görüşülerek; gerekli Meclis Kararının alınmasrnr afiz ve teklif ederim. Birol ARSLAN, Beledİye

Başkanı.

BİROL ARSLAI\I: Önerge iiçiln gtlndemimize alrnmasını oylarıruza sunuyonrm, kabul edenler? Oy
birliği ile kabul edilmiştir, teşekktir ederim. Giindern bir, denetim komisyonu oluşfurulması hususunun
göriişümesi.

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Evet, teşekktir ediyorum. Her yıl ocak ayında alıyoruz ve bir önceki yılın
hesaplannı denetim komisyonu inceliyor ve raporunu sunuyor. Arkadaşlar diğer komisyonlanmız beş

kişiden oluşfuğu için yine beş kişiden, önce oylayalım onu. Denetim komisyonunun beş kişiden
oluşmasınr kabul edenler? Oy birliği ile kabul ettik, teşekkiir ederim. Şimdi üç CHP Grubu, iki AKP
Grybundan arkadaşımızı gizli oylama ile seçiyoruz. Buyurun lütfen.

ARZU cfinnÜz: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Evet teşekktir ediyorum. Denetim kornisyonumuz Sayın Davul YALÇIN, Sayın
Eda YILDIRIM, Sayrn Duygu ÜINAL, Sayın İtralıim Ytiksel GÖKDENİZ ve Sayın Samet Ö,ZEL'den
oluşmu$ur. Yapacaklan çalışmalarda kendilerine başarılar diliyorum. Teşekkiir ediyorum, hayırlı
olsun. Giindemimizin ikinci maddesi, Belediyemiz Meclisinin 2025 yılı tatil aymrn belirlenmesi
hususunun görüşülmesi.

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLA]ıI: Evet değerli meclis üyesi arkadaşlanm öneri rizvarmı? Burçin Bey'in bir önerisi
vardı.

BURÇİN SOYSAL: Mtimktinse ağustos ayı olsun diye düşiindtim tatil ayımız.

BİROL ARSLAN: Temmuz'da bir seyahati varmrş Burçin Bey'in o ytizden ağustos ayı olarak
öneriyor. Var mı arkadaşlar başka önerisi olan? O halde 2025 yiıı tatil ayının ağustos ayı olmasını
oylanruza sunuyonrm. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkiir ederim. Giindemimizin
üçiincü maddesi, Belediyerniz Meolisinin 04.12.2024 tarih ve 2024l|16 sayılı kararı ile İmar ve
Bayındırlık Komisyonuna sevk edilen, 550 ada 6 parsel, 506 ada 2 parsel, 557 ada l parsel, 6931
parselde kayıtlı taşınmazlara ilişkin 1/5000 ölçekli Nazım İmar Plan Değişikliğine, Çanakkale
Valiliği'nin talebi üzerine Çanakkale 2.LdarcMahkemesinde açılan davaların görüştilmesi.

BURÇİN SOYSAL: Başkanım komisyon rapoıi.ıınuz var. Belediyemizmeclisinin 10.07.2024 tarih ve
2024165 sayılı karan ile İmar ve Bayındırlık Komisyonu'na sevk edilen, Beldemiz, Hamidiye
Müallesi Pafta: 
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palselde kayıtlı taşınmazlar iizerinde l/5000 ölçekli Nazım İmar Plan Değişikliği 26.07.2024 tanh
2024166 sayrlı kararı ile kabulıedilmiştir.

26.07.2024 ta/ih2024/66 sayılı Meclis Kararı ile yapılan değişiklikle4 6931 parsel mevcut imar
planında o'Orman Alanı" ve yol alanında kalmakta iken; yapılan imar planı değişikliği ile "Kamu
Hizmet Alanı, Rekreasyon Alanı, Taşkına MaruzAlan" ve yol kullanımlannda planlanmıştır. 550 ada
6 parsel mevcut imar planında "Ticaret Alanrnda" kalmakta iken; yapılan imar plan değişikliği ile ada
içindeki genel kullanıma uygun hale getirmek amacıyla o'Mevcut Konut Alanı (Brüt yoğunluğa göre)
Ytiksek (301-600 Kişi/tıa)" kullanımında planlanmış ve plan notları diizenlenmiştir. 506 adaZparsel
mevcut imar planında "Ticarİt Alanınaa':kalmaktaiken; yapılan imar plan değişikİigi ile ada içindeki
genel kullanıma uygun hale getirmek amacıyla "Konut * Ticaret Alanrnda" planlaıırrıış ve plan notları
düzenlenmiştir. 557 ada 1 parsel mevcut imar planında "Belediye Hizmet.dlan+ Ticaret Alanı+ Konut
Alanrnda" kalmakta iken; yapılan imar planı değişikliği ile ada,içindeki genel kullanıma uygun hale
getirmek amacıyla "Mevcut Konut Alanı (Brüt yoğunluğa göre) Yfüsek (301-600 Kişi/tıa)"
planlanmış ve plan notları düzenlenmiştir. Plan, plan notlarıyla bir bütiln olarak paftasında gösterildiği

şekilde uygun bulunmuştur.

Çanakkale Valiliği'nin talebi iizerine, Çanakkale 2.İdareMa}ıkemesinde açılan davalar;

|4.11.2024 tarih ve E:202411058 esas sayılı dava dosyası ile 26.07.2024 tarih2024166 sayılı 1/5OO0

ölçekli Nazım İmar Plan Değişikliği, 550 ada 6 parsele yönelik,

14.11.2024 tarih ve E: 20241106l esas sayılı dava dosyası ile 26.07.2024 tarih 2024166 sayılr l/5000
ölçekli Nazım İmar Plan Değİşikliği, 557 ada 1 parsele yönelik,

I4.fl .2a24 tarih ı,e E : 2,024,fl062 esas, sayrlı dava dosyası ile 26.07 .2024 taih 2024166 sayılı 1/5000
ölçekliNazımİmarPlanDeğişikliği,50ieaaa,zparseleyönÖlik,,l..

Çanakkale 2. İdare Mahkemesinde dava konusu işlemler hakkında Mekdnsal Planlar Yapım
Yönetmeliği'nin İmar Planı Değişiklikleri Başlıklı 26. Maddesinin 1 inci ve 2 inci fikralan ile İmar
Kanurıun 8 Ek Maddesine aykrn olması sebebiyle yiirütmenin durdurulması ve iptali istemiyle açılan
davalar iDerine; plan sınırlan içerisinde yapılan değişikliğin iptal edilerek 693l parsel mevcut imar
planında ooOrman Alanı" ve yol alanında; 550 ada 6 parsel mevcut imar planında "Ticaret Alanında";
506 ada 2 parsel mevcut imar planında o'Ticaret Alanında"; 557 ada l parsel mevcut imar planında
"Belediye Hizrıet Alan+ Ticaret Alanı+ Konut Alanında", 03.01.2018, 202l8l|8 sayılİ Meclis
Kararıyla alınan l/5000 ölçekli Nazım İmar Plan Planındaki haline geri dönmesi komisyon üyelerince,
oy birliği ile kabul edilmiştir. Belediye Meclisine arz olunur. 0g.12.2024.

BİROL ARSLAN: Teşekkiir ederim komisyon başkanımıza. İmar komisyonumuzdan oy birliği ile
geldi arkadaşlar. Görüş beyan etmek isteyen arkadaşım var mı? O halde oylamaya geçiyorum.
Giindem üç, 2018 yılında yapılan reviryon imar planına geri dönülmesini oylannızasunuyorum, kabul
edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekktir ederim. Giindem dört, Belediyemiz Meclisinin
04.12.2024 tarih ve 2024lll7 sayılı kararı ile İmar ve Bayındırlık Komisyonuna sevk edilen, 550 ada 6
parsel,506 ada 2 parsel, 557 ada 1 parsel,6931 parselde kayıtlı taşınmazlara ilişkin l/l000 ölçekli
Uygulama İmar Plan Değişikliğine, Çanakkale Valiliği'nin talebi iizerine Çanakkale 2. İdare
Ma}ıkemesinde açılan davalann görüşülmesi.

raporumuz
açılan davalar;
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14J12024 tarih ve E:2024ll057 esa§sayılı dava dosyası i|e 26.a7.2024 tarih 2024169
sayılı 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı Değişikliği ,557 ada 1 parsele yönelik,

l4.|1.2O24 tarih 2024l|059 Esas sayılı dava dosyası i|e07.08.2024 tarih ve 2024169
sayılı 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı Değişikliği, 506 ada; 2 parsele yönelik,

|4.11.2024 tarih 202411060 Esas sayılı dava dosyası i|e07.08.2024 tarih ve 2024169
sayılı l/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı Değişikliği, 550 ada 6 parsele yöneliktir.

Çanakkale 2. İdare Matıkemesinde dava konusu işlemler hakkında Mekdrısal Planlar Yapım
Yönetrrıeliği'nin İmar Planı Değişiklikleri Başhklı 26. Maddesinin 1 inci ve 2 inci fikralan ile İmar

Kanunun 8 Ek Maddesine aykın olması sebebiyle yiirütınenih.durdurulması ve iptali istemiyle açılan
davalar tizerine; plan sınırlan iç.erisinde yapılan değişikliğin iptal edilerek 693l parselin mevcut imar
planında "Oman Alanı" ve yol alanında; 550 ada 6 parselin mevcut imar planında Emsal: 1.0O,

Yençok: 18,50 m yapılaşma şartlannda "Ticaret Alanrnda"; 506 ada 2 paıselin mevcut imar planrnda

Emsal: 1.00, Yençok: 18;50 m yapılaşma;şaı{larrnda "Ticaret Alanında'?; 557 ada l parselin mevcut
imar planında Emsal: 1.00, Yençok: 18,50 m yapılaşma şartlannda "Belediye Hizmet Alan+ Ticaret
Alanı+ Konut Alanında", 03.01.2018,2021811.9 sayılı Meclis Karanyla alınan l/l000 ölçekli
Reviryon İmar Plarundaki haline geri dönmesi komisyon üyelerince, oy birliği ile kabul edilmiştir.
Belediye Meclisine arz olunur. Og.l2.2O24.

BIROL ARSLAh[: Evet komisyon başkanlmıza teşekktir ediyorum. Bu da giindemimizin dördtincü
maddesi, l/1000'liği. Görüş beyan etmek isteyen arkadaşım? O halde oylamaya geçiyorum.

Giindemimizin dördtincü maddesi, 2018 yılında yapılan revizyon imar planrna geri dönülmesini
oylarııııza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği.ile kabul edilmiştir, teşekkth ederim. Gtindemimizin
beşinci maddesi, Belediyemiz Meclisinn 04.12,.2024 tarıh ve 20241718 sayılı karan ile İmar ve
Bayındırhk Komisyonuna sevk edilen, Kepez Cumhuriyet Matıallesi, Ada: 253, Parse|:2,3'de kayıtlı
taşınmaza ilişkin l/5000 ölçekli Nazım İmar Planı ve l/1000 ölçekli Uygulaırıa İmar Planı
Değişikliğine, Çanakkale l. İdare lırlükemesi'nin 25.10.2024 tarih ve E: 20241958, K: 2024l|430
sayılı karan doğrultusıında "Dava konusu işlemlerin iptali" karannrn göriişülmesi.

BURÇİN SOYSALı Komisyon raporu var başkanım. Kepez Belediye Meclisi'nin 04.07.2Ol8 tarih ve
20l8ll33 ve 134 sayıh kararıyla onaylanan, Kepez C.umhuriye! Müallesİ, Ada: 253, Parsel:2,3'de
kayıtlı taşınmaza ilişkin l/5000 ölçekli İlave Nazım İmar Plaru ve l/1000 ölçeklİ,İlave Uygulama İmar
Planı yapılmıştır. Çanakkale l. İdare Mahkemesi'nin 25.10 .2024 tarih ve E: 20241958, K: 202411430
sayılı karan doğrulfusunda "Dava konusu işlemlerin iptali" karan verilmiştir.

Söz konusu parsellerin bir kısmı Emsal: 1.75, Blok Nizam 5 kat "Konut* Ticaret Alan", bir
kısmı "Parld' ,. yol kullarumlarında planlanmıştır. Söz konusu plan değişikliği mahkeme karanyla
iptal edilmiştir.

(omisyon üyelerince matıkeme karannrn kabulü ve 04.a7,2018 tadh 20l8ll33 ve l34 sayılı
Meclis kararlanrun iptali oy birliğiyle kabul edilmiştir, Belediye Meclisine arz olunur. 09.12.2024.

BİROL ARSLAN: Evet teşekktir ediyorum komisyon başkanımız a.2018 yılında alınarı bir karardı.
Biliyorsunuz dava konusu idare mahkemesinden alınan karar.iptal edildi. Komisyonumuzdan da oy
birliği ile geldi. Evet, görüş beyan etmek isteyen arkadaşım var mı? O halde oylamaya geçiyorum.
Gtindemimizin beşinci maddesi, maükeme kararınin kabulü ve 04.,07.2018 tarih 20781133-|34 sayılı
meclis karannın iptalini oylarınızasunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekktir
ederim. Gtindemimizin
karan ile onaylanarı lll
ÖNİBR'in askı stiresi
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MÜJGAN KAyALI: Bilgi verdi

lİnOl ARSLAN:] leşekttı, ederimı Arkadaşlaı bizim on]birinci aydİ almış oldu- ü'meclis
karanna hissedarlardan biri itiraz ettiği için bizim bu itirazı oylamamız gerekiyor. Görüş beyan etmek
isteyen arkadaşım var mi? O halde oylarnaya geçiyorum_. 5T7 ada 1 parsele ult O1.1 l'.20İ4 tarih ve
2.92!lll0 sayılı meclis karan ile onaylanan 1/l000 ölçekli uygllama imar planına itiraz eden İbrahirn
ÖryİPn'in dilekçesini oylarrruza sunuyorum. Kabul edenlerİby birliği ile tatul edilmiştir, teşkktir
ederim. Giindem yedi, meclis üyeleri huzur hakkı ücretlerinin belirleıımesi hususunun görüşülmesi.

BIROL ARSLAN: Teşekkiir ederim. 2025 yıIında belediye başkanının almış olduğu aylık briit
ücretin, futarın üçte birini ödenmesini oy|ay.acağu. Görüş beyan etmek isteyen arkadaşım var mı? O
halde oylamaya geçiyorum, gtindemimizin yedinci maddesi belediye başkanrna ödenmekle olan aylık
brüt futarın üçte birinin ödenırıesini oylaııryza sunuyorurn.' Kub,rl edenler? Oy birliği ile kabul
edilmiştir, teşekktir ederim. Gtindemimizin sekizinci maddesi, geçici işçi vize teklİf cetvelleri
hususunun görüşülmesi.

TAI\ER KURT: Bilgi verdi
',

BİROL ARSLAN: Yasa bize çalıştırdığımız işçinin yiizde yirmisi kadar yetki veriyor ama bunu
hiçbir zamarı için kullanmadık. Yani bizımyaklaşık ytizde yirmi ile yinni]altı tane hakkrmız, _bizim üç
tane vaı, Üç arkadaşırnız çalışıyor bu şçkildç yinİ. Evet bunu her yİl put4t alıyoruz zaten arkadaşlaı-
Var rnr görüş b_eyan etmek isteyen afkadaşım? O.halde oylamaya,geçiyoruz, Gtindemimizin sekizinci
maddesi, geçici işçi vize cetvellerinin kabuliinü oylarıruza sunuyorum, kabul edenler? Oy birliği ile
kabul edilmiştir, teşekktir ederim. Gtlhdemimizin dokıızuncu maddesi, 2025 yılı için sözleşmeli
personellerin ücretlerinin belirlenmesi hususunun görüşülmesi.

BIROL ARSIAN: Evet.değerli meclis üyeleri belediyemizin altı tane sözleşmeli personeli var.
Onlarla 2025 yılındatel«ar sözleşme imza\ıima yetkisi.ve ücretlerinin belirlenmesi, Aİa arkadaş ile

, yine aynı şekilde 2O25 yı|nda da çalışmaya dev.am edeceğimi7i belirtmçkisterim. Aynca da net aylık
ücretlerinin yirmi iki bin beş yüz lira olmasıru planladık. Zaten aynı şekilde alacagı ek ödemelerle
birlikte normal memur maaşma tekabül ediyor, Evet, yar ml görüş beyan etmek isteyın arkadaşım? o
halde oylamaya geçiyorum. Gtindemimizin dokuzuncu maddesi, sözleşmeli personellerin
çalıştınlmasına devam etmesine ve net aylık ücretlerinin yinni iki bin beş yÜ li.a olmasınİ oylannrza
sunuyorum, kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilr,niştir, teşekktif eOiyorum, Gtindemimizin onunou

TANER KURT: Bilgi verdi

TANER KURT: Bilgi verdi.

BIROL ARSLAN: Değerli meclis üyeleri sizleri şu şekilde bilgilendireyim, Park,ve Bahçeler
Müdtlrlüğümüziln emeklİolan Başkan *ardımcım lvleİımet İaVaŞB*ey'in, Ö'rru du b*ua- rujlr1,J,
bir tel«ar analrm, ömiir diliyorum. Birinci dereceden emekli olduğu için şimdi Park ve Bahçeler

Yüdtlrl_uğune kadroyu dördtincü dereceye, yani birinci derecede'Uirİni buluİ da oraya getirmek zor
olacğ iÇin dördtlncü derecedelaşğya kadroyu alarak gelecek kişinin öntlntl'uçryoruİ. O-anlamda bir
kadro değişikliği doğru]mu? : . "

TANER KURT: Bilgi verdi.

maddqsini oylamaya



BİROL ARSLAN; Tuğba Hanım buradaydı değil mi? Yok. Kim vardı? Bu üç arkadaş şimdi üçüncü
dereeeye geçiyo{ar. Evet, görüş bqyan elmek isteyen arkadaşım vıır. mı?]Artadaşları beşinci dereceden
üçtincü dereceye terfi ettiriyoruz. Hak etmişler, yıl olarak hak etmişler ve onları üçtincü dereceye
düştirüyoruz. Evet giindemimizin on birinci maddesini oylannıza sunuyorum. Teknik hizmetler
sırufında bulı]nan üç adet teknjker kadrosunun, üç,adet beş dereceli tekniker kağrğsunun üç dereceli
tekniker kadrolan ile deği$irilmesini oylanruza sunuyorum, kabul edenler? Oy birliği ile kabul
edilmiştir, teşekkiir ederim. On iki, yeni kadroların ihdası hususunun görüşülmesi.

değiştirilmesini oylanruza sunuyorum, kabul edenler? 01, biıliğiıiıe tabulledilmiştir,]ieşekkiir ederim.
Giindem on bir, memur dolu kadro ve derece değişikliği hususunun görüşülmesi.

TANER KURT: Bilgi verdi.
' ] ı ': ., -' ,'- : '

BİROL ARSLAIıi; Evet teknik hizrnetler sınrfinda]bulunan üç arkadaşrmızın tekniker kadrosuıda
bulunuyorlar ve beşinei derecedeler. .' ' , , ,,. '

TANER K-URTı Bilgi verdi.

TAIIER KURT: Bilgi verdi.

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN; Evet; teklifiniz nedir Mehmet Bey?

BİROL ARSLAN: Evet değerli meclis üyeleri 17 Aralık 2024 tanhınde yayınlanan resmi gazetede D-
7'den sonraki belediyelerin,veJeriner müdiirlüğü kumıa zorunluluğu getirildi. Biz D-9'ıız. D-7 ve
üzerindeki beleüyelerin artık bii veteriner işleri,kunn4 zorunluluğu var. Bu veteriner müdtirlüğiinü
kuracağız ve oraya da dört dereceli bir müdiir kadrosunu ihdas edeceğiz. Evet sorumuz vaf ml
aıledaşlar? O halde giindemimizin on ikinci maddesini oyLarıwza sunuyorurn. 17 Ara|ık 2024
tarihinde yayınlanan resmi gazetede veteriner müdiirlüğü kurulması ve dört dereceli veteriner
müdiirlüğü kadrosunun ihdas edilmesini oylarmtza sunuyorum, kabul edenler? Oy birliği ile kabul
edilmiŞir, teşekkiir ederim. Gilndem on üç, Kepez Belediyes! Ktlltilr ve Sosyal İşler MüdtirJüğii
Görev, Yetki ve Çalışma Yönetmeliğinin yeniden dtizenlenmesi hususunun görüşülmesi.

Özınıvı CAIı[ER: Bilgi verdi

BİROL ARSLA]ı[: Evet Özlem Hanım teşekktir ederim. Her müdiirlüğtımtıztın değerli meclis üyeleri
görev, yetki ve çalışma yönetmeliği var. Bu yıinetmelik 2019 yılında alınmış. Bugtin geldiğmiz
noktada herhalde şu anda tam yaptığımız işlere yetmiyor. Orada bir ilaveler olacak. Çalışma
yönetıueliği tekrar çalışılıp giincellenecek.; Bunı Çalışma komisyonuna sevk etmemiz gerekiyor
arkadaşlar. Var mr sorumuz?, Giintlemimizin on üçtincü maddesinin çalışlna komisyonuna sevk
edilmesini oy|arınıza sunuyonrm. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul eOilmiştir, teşeİ<ktır ederim.
Gtindemimizin on dördüncü maddesi, betediyemiz meclisinin}l2;l.yılı şubat ayındayapacağı toplanh
tarihinin görüşülmesi.

BİROL ARSLAN: Zaten 1-2 Şubat hafta sonuna denk geliyor. Çarşamba, ilk Çarşamba gtinü 5 Şubat.
Uygun mu arkadaşlar? Şubat ayı meclisi 5 Şubat Çarşamba giinü saat 14:00'de Turhan Mildon Kültiir
Merkezinde yapılmasını oylaunrza sunuyorrrm. kabul edenler? 01. birliği lle tauul edilmiştir, teşekktir
ederim. Önerge bir, Davut Bey siz mi okuyorsunuz? Hadi okuyun.

W



DAWT YALÇINı Belediyemizin:Meclisinirı,'06ıl1.2a24 tarih ve 2024198 sayılı karan ile, Mülkiyeti
Belediyemize ütPaftaHl6Cl9A2D, 0 ada 6380 parselde (yenisi 557 ada 1 parsel), Pafta Hl6C lgA2A
506 ada 2 parsel ve Pafta Hl6Cl4D4C 550 ada 6 parselde kayıtlı taşuımazlann satışlannın
yapılabilmesi,.kat karşılığı verilebilmesi ve/veya gelir paylaşımı usulü ile değerlendirilebilmesi için
Belediye Başkanına ve Belediye Ençtimenine 1retki verilıniş olup, bahse kqnu yetkinin ve 06.1 1.2024
tarih ve 2}24lg8 sayılı kararının iptal edilmesi hususunun Sayın Meclis Heyetince göriişülerek gerekli
meclis kaıannrn alınmasrru teklif ederim. 07.0l .2025. Burçin SOYSAL, Belediye Meclis Üyesi.

BURÇİN SOYSAL: Ben bir açıklama yapabilir miyim Başkarum?

BİROL ARSLAN: Buyurun.

BIJRÇİN SOYSAL: Kasım ayında, mülkiyeti belediyemize üt parseller ile ilgili, bu parselleri
değerlendirme ile ilgili meclis kararı, bir yetkilendimıe yapmıştık. Biraz önce yapmış olduğumuz
görüşmede, üçiincü ve dördtincü maddelerde planlan değiştirdiğimiz için, eski hallerine döndüğiimiiz
için bu pland4 bu maddede daha önce vermiş olduğumuz yetki de boşta kalmış oldu. Boşta kalmasını
istemediğim için bu şekilde,bir önerge verdim. Eski haline döndüğü için bu şeyi de iptal etmemiz
gerektiğini dilşilndilm.

BİROL ARSLAN: Almış olduğumuz karan iptal etmemiz gerekiyor. Evet var mı arkadaşlar sorunuz?
Önerge bir, oylamaya geçiyorum. Belediyemizin Meclisinin 06.1 1.2024tarih ve 2024tg8 sayılı karann
iptal edilmesini kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkiir ederim. Önerge iki.

DAWT YALÇIN: Belediyemiz hizırıetlerinin ytirütiilmesinde karşılıklı işbirliği yaparak ekonomik
ve sosyal ilişkileri geliştirmek amacıyla kültür, sanat ve spor gibi alanlarda faaliyet ve pğeler
gerçekle$irmek aynca Belediyemiz ihtiyaçlan doğrulfusunda . karşılıklı maç, gereç, mıalızeme
yardımlannın yapılması ve Beldemizin Çanakkale Boğazına 5.500 metre uzunluğunda kıyı şeridi
bulunan önemli bir sosyo-kiilttirel alana satıip olrnası göz öntinde,bulundurularak tanıtım[unyapllması
adına karşılıklı yardımların yapılmasr için Kuzey Kıbns Türk Cumhuriyeti (KKTC) Lapta-Alsancak-
Çamhbel Belediyesi ile kardeş şehir olunması planlanmaktadır. Bu itibarla 5393 sayılı Belediye
Kanununun 18'nci maddesinin "p" bendi ve 74'tincü maddesi htikiimlerince Kuzey Kıbns Ttirk
Cumhuriyeti (KKTC) Lapta-Alsancak-Çamlıbel Belediyesi ile kardeş şehir ilişkisinin kurulmasına,
Lapta-Alsancak-Çamlıbel Belediyesi ile uluslararası hulok çerçevesinde her ttlrlü iş birliği protokolü
imzalamay4 konu ile ilgili tilm iş ve işlemleri yapmak iizere Belediye Başkanına yetki verilmesi
hususunıın Sayın Meclis Heyetince görüşülerek gerekli kararın alınmasuır arz ve teklif ederim.
07.0I.2O25. Birol ARSLAN, Belediye Başkanı.

BİROL ARSLAN: Evet değerli meclis üyeleri, değerli kamuoyu ha.fta sonu misafir ettiğimiz Kuzey
Kıbns Türk Cumhuriyeti'nin Lapta-Alsancak-Çamlıbel Belediyelerinin LAÇ Belediyesi geçiyor
kısaca, LAÇ Belediyesi olarak geçiyor. LAÇ Belediyesi ile kardeş kent olunması ile ilgili bir görüş
a|acağız. Ama bu konu ile ilgili iki grııp ta bir görüşlerini beyan etsin çiinkü hafta'sonu çok keyifli bir
diyalog oldu. Var mı arkadaşlar sizden? Yok mu? Peki oylamaya mı geçelim?

NEJDET UÇAR: Hayırlı olsun.

BİROL ARSLAIıI: Oy.lamadık ki daha dur. Eıet, önerge iki, Kuzey Krbns Türk Cumhuriyeti Lapta-
Alsancak-Çamlıbel, kısaca LAÇ Belediyesi ile kardeş şehir olunmasını kabul edenler? Oy birliği ile
kabul edilmiştir, teşekktir ederim. Bu adımdan sonra biz almış olduğumuz bu karan LAÇ Belediyesine
ileteceğiz. Aynca da İçişleri Bakarılığımızdan da onay için İçişleri Bakanlığına gerekli yazışmaları
başlayacağız. L AÇ Belğiyesi
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karşılıklı kardeşlik protokoltinü imza|ayacağız. Hayırlı uğurlu olsun. Tabi Kepez Belediyesinin
Balıkesir Büyiikşehir Belediyesi ile yıırtiçinden bir kardeşliği vardı şimdi bir de Kuzey Kıbns Ttirk
Cumhuriyetindçn LAÇ Belediyesi ile olacak. Aynca da biliyorsıınuz yurt dışından da Bulgaristarı'ın
Lofça ve Servi Belediyeleri ile kardeşliğimiz var. Hatta malum imza töreni gtizel bir tören planlarken
maalesef Çanakkale'deki çıkan oıTnan yangınında üç giin sonra bfuaz biiyle tabi ki acılann tizerine
kendi içimizde burada imzalamıştık. Bunu böyle biraz kamuoyunda o yangmm tiztinttistiniin iDerine
gelip de kamuoyunda böyle bir şey yapmadık çok da fazLao acılann.iizerine ama burada imzalaırııştık.
İnşallü şimdi Kuzey Kıbns'tan da bir kardeş kentimiz oluyor. Giindemimizin üçtincü maddesi.

DAWT YALÇIN: Önerge üç, 5393 Sayılı Belediye Kanunu'nun 68. maddesi e bendinde "Belediye
ve Bağlı Kuruluşlan ile bunlann sermayesinin yiizde ellisinden fazlasına sahip olduklan şirketler, en
son kesinleşmiş bütçe gelirlerinin, 2l3 Sayılı Vergi Usul Kanununa göre belirlenecek yeniden
değerleme oranryla artınlan miktann yılı içinde toplam yiizde onrrnu geçmeyen iç borçlanmayı
Belediye Meclisinin karan ile yapabilir htikmü yer almaktadır.

İlglli l<anun hükmü doffultusunda Belediyemizin yeıri yapacağı yatınm ve ödemelerin
finansmanrndakullanılmak amacı ile; en uygun kredi teklifini veren bankadan 20.000.000,00TL (yirmi
milyon) nakdi kredi kullanılmasına izin verilmesi, kullanrlacak nakdi kredi işlemlerini yiirütnek için
gerekli $m yetkilerin Belediye Başkanı Birol ARSLAN' ,a yetki verilmesi huşusunda meclisimizce
görüşülerek; gerekli Meclis Karannrn alınmasıru atz ve teklif ederim. Birol ARSLAN, Belediye
Başkanı.

BİROL ARSLAN: Evet değerli meclis üyeleri, değerli kamuoyu, belediyemian yapacağı yeni
yatınmlar ve ödemelerle ilgili 2024 yı|ında oluşan bütçemizin yaklaşık altmış milyon lira bize bir
kullanabilir limit veriyor. Bunun yirmi milyon lirası için bii yetki istiyoruz. Bu konuda görüş beyan
etmek isteyen arkadaşım var mı? O halde oylamaya geçiyorum, Önerge üç, belediyemizin yeni
yapacağı yatınm ve ödemelerin finansmanında kullanılmak amacı ile en uygun kredi teklifini veren
baııkadan yirmi milyon nakdi kredi kullaııılması için belediye başkanına yetki verilmesini kabul
edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekktir ediyorum. Değerli meclis üyeleri yılın ilk meclisiydi,
ocak meclisimizdi. İnşallah aynı keyifle, aynı başan ile 2025 yı|ı,bitireyim, kayıtlara girsin mi?

ERKAlt KtIRŞAT ERTÜRK: Giindem dışı, kayıtlara girsin.

BİROL ARSLAN: İnşallü hep birlikt e 2025 yılında diğer meclislerimizi de yapmayı hep beraber
nasip eder. Kiirşat Bey kayıtlara girsin dedi, kapatmadım. Buyurun.

ERKAI\I KÜRşAT ERTÜRK: Sayın Başkan, meclis üyeleri biliyorsunuz bu yeni dönem seçildikten
sonra bir Ankara ziyareti gerçekleştirmişti( büttin vekillerimize; Ayflı zamanda İçişleri Bakan
Yardrmcımrz Bülent TURAN'ın da yanına gitniştik. Orada Btilent Bey toplantıda bize şunu sormuştu;

ne olacak bu Kepezli balıkçılann hali? Biliyorsrınuz orada stirekli bir sel felaketi, bir taşkın felaketi
yaşanıyor. Bu konu ile ilgili hep birlikte hem belediye başkanımız hem Cumhuriyet Halk Partili ve Ak
Partili meclis üyeleri, Devlet Su İşleri'ne gittik. Orada bazı projeleri vardı Devlet Su İşleri'nin. Bunlar
konuşuldu ve bu projenin hayata geçmesi için belediyenin yapması gereken bazı atrıası gereken
adımlar vardı. Bu adımlar ne oldu? Atıldı mı, bir gelişme var mr? Bunun hakkında bilgi almak
istiyoruz. Ayru soruyu bugiin burada ben sormak istiyorum, Kepezli balıkçıların hali ne olacak?

BİROL ARSLAIıI: Şimdi, teşekktir ederim. Yaklaşık 10-15 giin ö-nce Sayın Valimizi de ziyaret ettik,
da Vali Bey de

hatta balıkçılar
hafta sonu kıbns progra4ı öncesinde davet etmek için ve bilgilendirmek için; Orada

ne yapacağız dedi- Şimdi'konu şu şekilde,bu konuytı sordu ne
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kooperatifi başkanımız da aramızla, iz|iyor progr4lnı, Tuncay Bey de burada. Mevcut bir deşarj hattı
vıır, onu balıkçılar kooperatifinin ön twaiına alarak ön taraftan deşarjını başka bir noktadan deşarjıru
planlıyor Devlet Su İşleri biliyorsunuz. Ve orada da iki-üç tane özel mülk var. O özel mülklerin
kamulaştınlması gerekiyor. Ben Sayın Vali Bey'e de aru çttim, dedim ki; belediyemizin bütçesi o
mülkleri kamulaştırma yapabilecek kabiliyette değil. Yani böyle bir bütçemiz yok. Yani orada
vatandaşın taılalanru kamulaştıracağız ama açacağızorayı. Biz kendi belediyemizr ait olan böltimü,
yeşil alanı Devlet Su İşleri'ne tahsis etmeye lıaanz,bunu belirttim. ema vatandaşın tarlalanru orada
kamulaştınp belediyeden bu paıayı ödeyip, belediyeden bu parayla kamulaştuTnamzı hatta yarın saat
onda arkadaşlarla da az önce görtiştfü onlar da gelirlerse yann şaat onda Devlet Su İşleri Şube
Müdtlrlüğilnde toplantımızvaI.Lütfen siz de gelin Kiirşat Bey. Bizim arkadaşlar da,bizimteknik ekip
de orada olacak. Yann sabü 09:30'da belediyede buluşalım ya da l0:00'da orada da buluşabiliriz.
Bakın buradan da paylaşıyonun kamuoyu ile Kepez Belediyesinin şu anki yani bu Devlet Su İşleri'ne
butayı kamulaştınp da belediye bütçesinden vererek kamulaştırma kabiliyeti ypk. Kabul edelim yani
bunu. Devletimiz kamulaştırırsa vatandaşın o mülklerini, iki yadaüç parsel mi Müjgan Hanım?

ıvrÜ"ıcex KAYALI: Bilgi verdi

BIROL ARSLAN: Kaç parsel, iki mi?

MÜJGAN KAyALI: Bilgi verdi. 
:

BİROL ARSLAN: İki ya da üç tane.

ERKAI\ KÜRŞAT ERTÜRK: İki tane diye biliyorum ben. Bir tane belediyenin, iki tane de şahıs
parseli var.

BİROL AR§LAN: Biz belediyemizinkini burada yapaflz çalışmayı meclisi olağanüstü topluız,
hızlıca geçiririz ama bakın ocak ayı yani bu konuda galiba biraz geriden seyrediyoruz. Hatta
biliyorsunuz biz bu konuyu beraber Balıkesir Bölge'ye gittiğimizde de Balıkesir Bölge Müdüriine de,

bir önceki Bölge Müdtirtine de paylaştık. Yani, O'na da söyledik. Biz bunu kamulaştıranayız, Kepez
halkırun parasını yani orada fufup da, öyJe bir paramız yok zaten. Yani iki tane afsayı, tarlayı burada
kasamızdan verip de doğrusu yok yani böyle bir bütçemiz yok. Yann saba}ı hep beraber orada zaten
konuşuruz. Peki sizin öneriniz var mı? Lütfen konuyu açtınızsöyleyin.

nnrAX rÜnŞl,r ERTÜRK: Ben sizin kendi odanızda da yapığımız görüşmede alternatif .planlar

olduğunıJ" bunun tizerinde imar komisyonrrnun çalışabileceğini söylediğimde siz, biz hallettik
demiştiniz bundan yaklaşık beş ay önce, gerek yok demiştiniz; Ben o ytizden sordum nasıl bir gelişme
var. Biz bunu hallediyoruz, istimlak olayıru hallediyoruz demiştiniz. Taırıam dedim ben de bizim
.alternatİflerim var görüştirtiz:demiştim ben,de ama hala ses çıkmayınca' ben bayağı bir yol kat ettik
diye düştlnmüştiim ama biz başladı ğımızyerdeymişiz. Neyse önemli değil yarın yine birlikte gideriz.
Her zaman Kepez için elimizi taşın altına koyanz. Gideriz, bilgimizi alınz ve hep birlikte çöztim
yolunu aftımaya çalışınz.

BİROL ARSLAN: Peki yani ben hallediyoruz gibi ctimle kurma şansım yok ama peki size yani bunu
hallehe şansımr2 yok tek başımıza. Kepez Belediyesine ait olan bölilmtinü Devlet Su İşlerine terk
etmeye hez,ıflz. Dere yatağı olarak terk etmeye hazırız. Ama vatandaşa ait olan o iki paıselin de
kamulaştınlmasını biz devletimizden bekliyoruz yani bunu zaten Kepez Belediyesinin bütçesinden
kamulaştınp da Devlet Su İşlerine terk etmemizi ben çok doğru bulmuyorum. Neyse yann bir
konuşalım. Başka sizin imar mevzuatı ile çözebilecek başka
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alternatifl eriniz varsa



ERKAl\t XünşAT nnrÜnl<: Vatandaşı mağdıır etmeden bir şekilde istimlak etme şansı olabilir.

ten büyiik değiliz.

NEJDET UÇAR: Devletin yapacağı işi neden belediye olarak yapalım? Olmaz öyle şey.

ERKAN KÜRŞAT ERTtIRK: Şimdi burada hepimizin sorunu çöztilecek ve Devlet Su İşleri'nin
istimlak etrne yetkisi var mı onu da araştırmak gerekiyor.

NEJDET UÇAR: Devletin yapacağı işi beledi,yeye yükleme Ktirşat Bey.

ERKAN «ÜnŞar ERTÜRK: Buradan devletin yappası gerektiği algısına nereden kapıldınrz?
Lütfen bak ben çok sakin konuşuyorym siz sinirlendinız. Bakın bir şey konuşuyoruz, Kepez ile ilgili
bir sorunu konuşuyoruz

BİROL ARSLAN: Almış olduğumuz kararlar hayırlı olsun. 
]

ERKAN rÜnş,ı,r ERTİJRK : Milletvekilleriniz konuşsun.

NEIDET UÇAR: Devletin yapacağı işi belediye yapsm diyorsun, böyle siyaset mi yapılır.

MIJRAİ TURGUTALP: Herkes burada sakin sakin konuşuyor her sçferinde geriyorsunuz ortalığı.

NEJDET UÇARı Asgari ücret kaç para oldu? Allatı akıl fikir versin. 
,

BİROL ARSLAN: Nejdet Bey tamam. Arkadaşlar almış olduğumuz kararlar hayırlı olsun. Şubat
meclisinde görüşmek tizere arkadaşlar. Yann sabah hepinizi bekliyorum. 07.01 .2025
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